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2011D46694 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Economische Zaken, Landbouw en Innovatie, 
belast met het voorbereidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de 
eer verslag uit te brengen in de vorm van een lijst van vragen met daarop 
gegeven antwoorden. Met vaststelling van het verslag acht de commissie 
de openbare behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie,
Van der Ham 

De griffier van de commissie,
Franke 
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1 
Wordt met de vier nieuwe actielijnen beoogd om tot een integratie van 
Economische Zaken en Landbouw te komen? 

2 
Kunt u aangeven onder welke begrotingsartikelen en daarbinnen op welke 
onderdelen, vrije ruimte is in de begroting? Welke middelen kan de 
Tweede Kamer, indien gewenst, op een andere manier bestemmen dan u 
voorstelt? 

3 
Welke consequenties heeft de uitspraak in de Miljoenennota 2012 dat het 
kabinet het «nee-tenzij»-beleid ten aanzien van garantieverlening heeft 
aangescherpt voor de garantieregelingen van het ministerie van EL&I? 

4 
Kunt u een overzicht geven van alle overheidsorganen (inclusief decen-
trale overheidsorganen) die als wettelijke taak hebben het ondersteunen 
van ondernemerschap? 

5 
Welk budget is beschikbaar voor het in de markt zetten van innovaties, op 
welke wijze wilt u dit proces ondersteunen en waar is dit in de begroting 
opgenomen? 

6 
Op welke manier zullen de Kamers van Koophandel (of Ondernemers-
pleinen) gefinancierd worden als de heffing vervalt in 2012? 

7 
Waarom is gekozen voor de RDA bovenop de al bestaande regeling 
WBSO? 

8 
Waarom is gekozen voor twee vergelijkbare regelingen naast elkaar? 

9 
Waren bestuursvoorzitters van beursgenoteerde ondernemingen tot nu 
toe niet bekend met de OESO-richtlijnen, aangezien in 2012 de 
bekendheid van de OESO-richtlijnen bij hen zal worden vergroot en hoe 
hebben zij dan tot nu toe invulling kunnen geven aan de OESO-richtlijnen? 

10 
Waarom worden alleen de voorzitters van de Raad van Bestuur benaderd 
en waarom alleen beursgenoteerde bedrijven? 

11 
Is het de bedoeling van de inzet van dit kabinet dat binnen één jaar alle 
Nederlandse ondernemingen zich houden aan de OESO-richtlijnen voor 
MVO? Zo nee, wat is de doelstelling dan? Zo ja, op welke wijze wordt dit 
gecontroleerd? 

12 
Wat bedoelt u met «steviger economische sturing» om «structurele 
hervormingen door te voeren» en is dit een nieuw kabinetsstandpunt? 

13 
Waarom zijn een toekomstbestendige landbouwproductie en energievoor-
ziening samengevoegd in één actielijn? 
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14 
Legitimeert de omvang van beide gebieden en het uitgebreide plan van 
aanpak niet twee aparte actielijnen? 

15 
Waarom staat er in de begroting niets vermeld over de (eventuele) 
vervanging van de Hoge Flux Reactor? 

16 
Waarom wordt er in de begroting niets gezegd over de waardebepaling 
van het gasnet, de gasrotonde en de invloed van de recente boete van de 
NMa op de waarde van het gasnet en de gasrotondestrategie? 

17 
Waarom blijft Nederland achter bij andere landen als het gaat om 
meeprofiteren van economische groei van gebieden buiten Europa en de 
VS en hoe kan dit? 

18 
Welk percentage van de Nederlandse economie wordt bestreken met de 
gekozen 9 topsectoren, als percentage van het BNP en welk percentage 
moet dit in 2015 zijn? 

19 
Kunt u uiteenzetten hoeveel geld wordt geïnvesteerd in de sectoren 
waarin gewerkt wordt met proefdieren, zoals life sciences, farmacie en 
levensmiddelentechnologie, waar is dit in de begroting opgenomen? 

20 
Kunt u uiteenzetten in welke onderzoeksgebieden wordt geïnvesteerd en 
welk proefdiergebruik daarbij wordt verwacht? 

21 
Kunt u uiteenzetten hoeveel geld wordt geïnvesteerd in de kennisinfra-
structuur op het gebied van proefdiervrije technieken en kunt u daarbij 
uiteenzetten naar welke organisaties deze gelden gaan en voor welke 
projecten het geld wordt gebruikt en waar dit in de begroting is 
opgenomen? 

22 
Kunt u de voortgang schetsen van het Programma Innovatie Eiwitketens? 
Wat is er tot nu toe in dit programma bereikt? 

23 
Is de 6 miljoen euro die hiervoor uitgetrokken was al in het geheel 
uitgegeven? Zo ja, waaraan en welke resultaten zijn hiermee bereikt? Zo 
nee, hoeveel is er hiervan nog beschikbaar en op welke manier zal dit 
worden besteed en waar is dit in de begroting opgenomen? 

24 
Er wordt gesteld dat men in 2012 op basis van de innovatiecontracten 
besluit over de inzet van kennismiddelen, kunt u toelichten hoe dit exact 
in zijn werk zal gaan? 

25 
De gouden driehoek wordt hier genoemd als driehoek van ondernemers, 
onderzoeksinstellingen en overheden; waar is het onderwijs in de 
driehoek gebleven? 
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26 
Worden naast wetenschappelijke toponderzoekinstituten ook 
HBO-instellingen betrokken bij het innovatiebeleid? 

27 
Kunt u aangeven wat precies de verschillen en overeenkomsten zijn 
tussen TTI’s en TKI’s? 

28 
Wordt met «500 miljoen euro aan TKI’s» het investeringsbedrag bedoeld? 

29 
Is het juist dat het bedrijfsleven ook invloed krijgt op het fundamenteel 
onderzoek? 

30 
Wordt het bedrijfsleven ook betrokken bij keuzes tussen fundamenteel 
onderzoek aan de ene kant en toegepast onderzoek en valorisatie aan de 
andere kant? 

31 
Bij welke andere kennisinstituten wordt SBIR ingevoerd? 

32 
Kan er worden aangegeven wat de negatieve effecten van publiek-private 
samenwerking zijn? 

33 
Is het mogelijk een overzicht te maken van de uitsplitsing van TNO-gelden 
over de verschillende sectoren en hierbij onderscheid te maken tussen 
prioritaire en niet-prioritaire sectoren? 

34 
In 2012 zullen er 17 handelsmissies plaats vinden, kunt u aangeven wat de 
kosten per missie zijn en welk bedrag aan verwachte orders voor het 
Nederlandse bedrijfsleven daar tegenover staat? 

35 
Kunt u aangeven hoeveel van de 17 missies zich op Afrika zullen richten? 

36 
In hoeverre werkt u samen met de minister van Buitenlandse Zaken in het 
kader van het aantal missies met Nederlandse bedrijven naar Afrika? 

37 
Kunt u aangeven wat de doelstellingen zijn van de (verbrede) «seed 
capital»-regeling en welke verbreding er is doorgevoerd? 

38 
Hoe wordt gezorgd dat de nieuwe Research & Development Aftrek ook 
neerslaat bij kleine, opstartende bedrijven, die lang nog niet altijd winst 
maken, derhalve geen VPB betalen en daarom er voor hen ook niets af te 
trekken valt? 

39 
Kunt u specificeren welke kosten vallen onder de R&D-investeringen in 
bedrijfsmiddelen (afschrijvingen) en exploitatiekosten die in mindering 
gebracht kunnen worden op de jaarlijks verschuldigde inkomsten- en 
vennootschapsbelasting door inzet van de Research & Development 
Aftrek? 
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40 
Welk percentage van de 500 miljoen euro aan lastenverlichting door de 
RDA verwacht u dat er gebruikt wordt door MKB-bedrijven? 

41 
Welke voorwaarden zijn er verbonden aan de 500 miljoen euro lastenver-
lichting voor R&D-investeringen? 

42 
Zijn er harde duurzaamheidsvoorwaarden aan de lastenverlichting voor 
R&D-investeringen verbonden, inclusief een sluitende evaluatie van de 
behaalde duurzaamheidsresultaten? 

43 
Welke voorwaarden zijn er verbonden aan financiering van ondernemer-
schap? 

44 
Zijn er harde duurzaamheidsvoorwaarden aan de financiering van 
ondernemerschap verbonden, inclusief een sluitende evaluatie van de 
behaalde duurzaamheidsresultaten? 

45 
Op welke manier zullen alternatieve investeringsvormen onder de 
aandacht worden gebracht, zoals in het algemeen overleg Ondernemen is 
toegezegd? 

46 
Worden hier maximaal twee inspecties van alle inspectiediensten of van 
iedere dienst afzonderlijk bedoeld? 

47 
Hoe kunnen de nalevingslasten enerzijds op de nullijn worden gezet, maar 
tegelijkertijd een reductie van 300 miljoen euro opleveren? 

48 
Op welke manier wordt de BMKB beleidsmatig versoberd? 

49 
Wat zijn de effecten van microfinanciering? 

50 
In hoeveel gevallen komt het geld van microfinanciering niet terug? 

51 
Kan er gemotiveerd worden aangegeven hoeveel het niet terugbetaalde 
totaalbedrag van microfinancieringen behelst? 

52 
Waarom wordt bij de voortzetting van de crisismaatregel Garantie 
Ondernemingsfinanciering (GO) de maximale garantie per bedrijf 
teruggebracht van 75 miljoen euro naar 25 miljoen euro? 

53 
Kunt u aangeven welke indicatoren u inzet om de 10% mindering van 
regeldruk te monitoren? 

54 
Wordt er bijgehouden wat de gevolgen van de gestapelde taakstellingen 
op het apparaatbudget betekenen voor de dienstverlening naar derden 
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van de genoemde onder het ministerie van EL&I vallende directies, 
agentschappen en ZBO’s zoals AgentschapNL en de NMa? 

55 
Kan de invoering van digitale radio in de ether ertoe leiden dat bestaande 
radiotoestellen niet meer zullen werken en wanneer wordt hierover een 
besluit genomen? 

56 
Wanneer zal digitale radio in de ether ingevoerd kunnen worden? 

57 
Wat is de rol en het nut van het Nationaal Contactpunt (NCP) in relatie tot 
het genoemde beleidsdoel? 

58 
Hoe definieert u het begrip green deal? 

59 
Welke instrumenten zijn er om de kabinetsinzet op groen en groei op het 
gebied van de toekomstbestendige energievoorziening te meten en op 
welke wijze wordt er gerapporteerd? 

60 
Kunt u de bronnen aangeven waarop uw bewering is gebaseerd dat 
liberalisering en toetreding van buitenlandse partijen op de energiemarkt 
heeft geleid tot een efficiëntere en meer betrouwbare energievoorziening? 

61 
Welk bedrag in totaal trekt dit kabinet uit voor stimulering van duurzame 
energieopwekking? 

62 
Kunt u aangeven waar stimulering van duurzame energieopwekking in de 
diverse begrotingen is terug te vinden en voor welke doelgroepen die 
afzonderlijke financiële stimulansen zijn bedoeld? 

63 
Op welke manier wordt groen gas gestimuleerd via SDE+? 

64 
Kunt u gedetailleerd aangeven hoe de subsidie van de SDE+ verdeeld is? 

65 
Welke nieuwe stappen verwacht u op korte termijn te kunnen nemen op 
het gebied van het grondstoffenbeleid? 

66 
Hoe ziet de overgangsperiode eruit tussen de invoering van een bij- en 
meestookverplichting en het realiseren van een leveranciersverplichting 
en hoe wordt deze gefinancierd? 

67 
Betrekt u in het overleg over een biomassabijstookverplichting de 
voorwaarden die de Kamer aan een eventueel verplicht aandeel duurzame 
energie voor leveranciers heeft verbonden middels de motie Verburg c.s. 
(Kamerstuk 32500-XIII, nr. 95)? 
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68 
Welke middelen voor toezicht en handhaving worden aan de green deals 
gekoppeld? 

69 
Welke sanctiemiddelen zijn er als stok achter de deur om de partijen en 
organisaties in de green deals te houden aan de gewenste natuur-, milieu- 
en klimaatdoelen en acht u hiervoor kaderstellende wetgeving nodig? 

70 
Hoe verhouden de hiergenoemde energiedoelstellingen voor 2012 zich 
ten opzichte van de mondiale en Europese doelstellingen en kunt u deze 
in een overzicht tegen elkaar afzetten? 

71 
Waarom kiest u ervoor om Gasunie en TenneT pen te stellen voor private 
aandeelhouders? 

72 
Hoeveel geld moet het openstellen van Gasunie en TenneT voor private 
aandeelhouders opbrengen? 

73 
Welke risico’s zijn verbonden aan het openstellen van Gasunie en TenneT 
voor private aandeelhouders voor de consument en voor de transitie naar 
duurzame energie? 

74 
Neemt u nog steeds in overweging om ten aanzien van TenneT en 
Gasunie niet een minderheidsaandeel te privatiseren, maar slechts 
certificaten te verkopen, zonder verlies aan zeggenschap door de 
overheid? 

75 
Is het juist dat voor de verkoop van certificaten geen wetswijziging nodig 
is? 

76 
Wordt het gebruik van stemrechtloze aandelen overwogen, zoals nu ook 
in het BV-recht mogelijk wordt gemaakt? 

77 
Wordt in dit kader een markteffectentoets c.q. IAK gedaan? 

78 
Is participatie door private partijen aantrekkelijk als het rendement, zoals 
hier het geval is, is gemaximeerd? 

79 
Kunt u de bedragen die worden uitgetrokken voor kernenergie nader 
specificeren en daarbij aangeven welk deel daarvan voor vergunningver-
lening is? 

80 
Hoe voorkomt u dat met de toetreding van marktpartijen tot Tennet en 
Gasunie het na te streven rendement op eigen vermogen ver boven de 
huidige norm van 6% komt te liggen? 

81 
Worden de lasten hierbij doorgerekend aan de klant? 
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82 
Kunt u aangeven hoe de duurzame herkomst van biomassa wordt 
gewaarborgd? 

83 
Kunt u aangeven welk areaal aan landbouwgrond en bos en natuur 
gemoeid is met de productie van de door Nederland geïmporteerde 
biomassa? 

84 
Hoe definieert u «adequaat» met betrekking tot energieinfrastructuur? 

85 
Kunt u een overzicht geven van de kosten van het vergunningstraject voor 
nieuwe kerncentrales en kunt u aangeven waar de 42,5 miljoen euro 
precies aan wordt uitgegeven? 

86 
Op welke termijn denkt u het Bijdrage Besluit Kernenergiewet 1981 aan te 
passen? 

87 
Kunnen de kosten ook verhaald worden als een private partij het hele 
voortraject doorloopt, maar uiteindelijk geen definitieve vergunningsaan-
vraag indient? 

88 
Kunt u aangeven hoe het Aanvullend fiscaal innovatiepakket (RDA+/
WBSO/KWR) wordt toegewezen en kunt u een uitsplitsing geven van de 
verschillende onderdelen? 

89 
Hoe zit het met de additionaliteit en hoe wordt «dead weight loss» 
voorkomen? 

90 
Kunt u aangeven hoeveel budget van het budget dat gereserveerd is voor 
toegepast onderzoek in tabel naar TNO zal gaan de komende jaren? 

91 
Kunt u aangeven hoe de beleidsinitiatieven ten aanzien van het betrekken 
van het bedrijfsleven bij ontwikkelingssamenwerking door het ministerie 
van EL&I worden vormgegeven? 

92 
Wat zijn de doelstellingen ten aanzien van het betrekken van het bedrijfs-
leven bij ontwikkelingssamenwerking en wanneer zijn deze initiatieven 
succesvol uitgevoerd? 

93 
Welke programma’s zullen zich daarbij worden ingericht voor 
ontwikkelingslanden? 

94 
Op welke wijze werken de ministeries van EL&I en Buitenlandse Zaken 
samen bij het operationaliseren van de doelstelling van het betrekken van 
bedrijfsleven bij ontwikkelingssamenwerking en welk ministerie heeft 
daarbij het voortouw bij het opzetten van programma’s die het Neder-
landse bedrijfsleven moeten verbinden met Afrika? 
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95 
Welk deel van de 1 359 miljard euro voor het bedrijfslevenbeleid in 2012 is 
nieuw geld en welk deel is oud geld? 

96 
Welk deel van de 2 079 miljard euro voor het bedrijfslevenbeleid in 2015 is 
nieuw geld en welk deel is oud geld? 

97 
Welk deel van de middelen in deze tabel is reeds belegd met uitgaven 
voor lopende programma’s? 

98 
Waarom verschillen de budgetten van EL&I aan Energie-innovatie zo veel 
van jaar op jaar? 

99 
Hoe verklaart u de daling van beschikbare middelen in de periode 
2012–2015 voor «bevorderen innovatiekracht topsectoren» in de tabel? 

100 
Hoe tellen de bedragen voor het Innovatiefonds MKB+ op tot 500 miljoen 
euro in 2015? 

101 
Kunt u aangeven op welke wijze en vanuit welke middelen financiering 
voor Wetsus, het technologisch topinstituut (TTI) water in Leeuwarden, 
mogelijk is, met per regeling het beleidsbudget en de potentiële budget-
ruimte waar Wetsus aanspraak op zou kunnen maken, per jaar tot en met 
2015? 

102 
Waarom staat er -5,0 miljoen euro voor voeding innovatiefonds ten 
behoeve van innovatiekredieten in 2016; wordt er dan geld uit het fonds 
getrokken in plaats van geïnvesteerd? 

103 
Vanwaar de grote verschillen bij energie-innovatie en energiebesparing en 
hoe moet een negatief bedrag hier begrepen worden? 

104 
Bestaat er dekking voor het traject dat elektrisch vervoer vanuit de 
proeftuinen en focusgebieden op een landelijk niveau gerealiseerd kan 
worden? 

105 
Hoe wordt de -5 miljoen euro in 2016 voor «voeding innovatiefonds t.b.v. 
innovatiekredieten» verhaald? 

106 
Is punt 29 «invulling apparaat taakstelling EL&I» een bedrag dat nog 
toegewezen moet worden aan andere artikelen om de bezuiniging 
daadwerkelijk uit te voeren of is dit al gebeurd? Met andere woorden, kan 
er een aanvullende bezuiniging verwacht worden om de extra kosten voor 
de apparaat taakstelling in te vullen? 

107 
Binnen welke artikelen wordt dekking gevonden voor de verwachte 
schadedeclaraties voor de BMKB en kunt u hiervan een specificatie 
geven? 
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108 
Waarop is het bedrag van 29 miljoen euro gebaseerd? 

109 
Is een verhoging van de borgstellingsprovisie noodzakelijk om de regeling 
kostendekkend te maken? 

110 
Hoe verhouden de met het project Bio Based Economy verbonden 
uitgaven van 2,1 miljoen euro zich tot de omzet in de betrokken sectoren? 

111 
Wat is de relatieve toename van R&D die mogelijk gemaakt wordt 
hiermee? 

112 
Klopt het dat met het doorschuiven van middelen samenhangend met 
energie-innovatie en energiebesparing reeds formeel aangekondigde 
regelingen teruggedraaid zijn? 

113 
Kunt u aangeven wat het verwachte CO2-effect is van de geplande 
subsidies voor CCS-demonstratieprojecten? 

114 
Wat zou het verwachte CO2-effect zijn als we het voor CCS gereserveerde 
subsidiegeld naar de SDE+-middelen door zouden schuiven? 

115 
Klopt het dat er geen geld gereserveerd is voor CCS-projecten in 
Noord-Nederland? 

116 
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de CO2 van de nieuwe RWE/Essent 
kolencentrale in de Eemshaven, afgevangen en opgeslagen wordt? 

117 
Bent u voornemens een verplichting in te voeren voor de toepassing van 
CCS bij nieuwe kolencentrales? 

118 
Is het groen onderwijs betrokken in de plannen van dit kabinet om 
schooluitval tegen te gaan en waarom is deze keuze gemaakt? 

119 
Waarom zijn er extra gelden beschikbaar voor schoolmaatschappelijke 
stages in het groen onderwijs? 

120 
Wat is de relatieve omvang van de taakstelling op de uitgaven verbonden 
met het EL&I-apparaat wanneer deze vertaald wordt naar een bedrag per 
werknemer (euro/fte)? 

121 
Hoeveel onder het ministerie van EL&I en gerelateerde ZBO’s vallende 
medewerkers worden gedwongen ontslagen in 2012? 

122 
Zijn de verliezen op garantstellingen in 2010, 2011 en 2012 significant 
groter dan in voorgaande jaren? 
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123 
Kunt u specificeren waar de verschillen in uitgaven van apparaats- en 
uitvoeringskosten van Syntens van 33 miljoen euro en de besparing van 
29,6 miljoen euro als subsidietaakstelling vandaan komen? 

124 
Wat is het effect van het korten op «Cofinanciering EZ in 
EFRO-programma’s» en betekent dit dat er minder geld uit Europa 
opgehaald kan worden? 

125 
Kan er ook een tabel aangeleverd worden waarin de bedragen staan die 
overblijven op de verschillende posten? 

126 
Kunt u aangeven hoeveel procent van de Nederlandse huishoudens 
momenteel toegang heeft tot internet sneller dan 30 mbps, hoeveel 
procent is dat en in welke gebieden is het percentage huishoudens dat 
geen toegang heeft tot deze snelheid het hoogst? 

127 
Hoeveel procent heeft toegang tot internet sneller dan 100 mbps? 

128 
Hoeveel Europees geld is er beschikbaar voor aanleg van snelle internet-
verbindingen in de buitengebieden? 

129 
Kunt u inzichtelijk maken waarop de ambitie op het gebied van kenge-
tallen »Markt en consumenten prestaties Nederland» is om boven het 
EU-gemiddelde te blijven is gebaseerd? 

130 
Waarop is de ambitie «stijgend» gebaseerd ten aanzien van de percen-
tages van de Nederlandse huishoudens die toegang hebben tot en 
daadwerkelijk gebruik maken van breedband internet? 

131 
De ambitie voor de HHI-index voor concurrentie op de mobiele markt is 
gedefinieerd als «dalend»; heeft u een concrete doelstelling over welke 
mate van marktconcentratie wenselijk zou zijn? 

132 
Kunt u een uitsplitsing geven van de verschillende taken en activiteiten 
die vallen onder het PIANOo Programma, in een overzicht, met per 
activiteit de geplande bestedingen? 

133 
Kunt u aangeven hoe de bijdrage metrologie is opgebouwd en wat 
daarmee wordt gerealiseerd? 

134 
Kunt u aangeven waarom de financiering van PIANOo zowel verloopt 
middels een bijdrage aan het PIANOo Programma als een vergoeding 
voor de apparaatsuitgaven en kunt u een overzicht geven van de totale 
(geplande) uitgaven voor PIANOo? 
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135 
Kunt u aangeven welke activiteiten er door PIANOo nog worden uitge-
voerd ten behoeve van het Programma Duurzaam Inkopen en de 
betreffende criteria documenten? 

136 
Hoe hoog zijn de ontwikkelingskosten tot nu toe voor TenderNed, hoe 
hoog zullen de onderhoudskosten bedragen en zijn deze hoger of lager 
dan de aanbestedingskalender? 

137 
Wat zouden de gevolgen zijn, indien besloten zou worden om publicatie 
op TenderNed ziet verplicht te stellen? 

138 
Kunt u aangeven waarom een bedrijf dat meedingt naar een aanbesteding 
en deze aanbesteding (om welke reden dan ook) niet krijgt, geen motivatie 
krijgt waarom zij de desbetreffende aanbesteding niet heeft gekregen? 

139 
Wat zijn de kosten die verbonden zijn aan het verbeteren van de naamsbe-
kendheid van de website ConsuWijzer? 

140 
Welke maatregelen wilt u ondernemen om de bekendheid van ConsuW-
ijzer te verbeteren? 

141 
De tabel lijkt te suggereren dat er de komende jaren flink wordt gekort op 
«Veiligheid en frequenties», wat betekent dit concreet en past dit bij de 
doelstelling om gebruikers een «gerechtvaardigd vertrouwen» te geven in 
de netwerken? 

142 
Kunt u in een overzicht weergeven, voor zowel het jaar 2010, 2011 als 
2012, in welke maatregelen u investeert ter bevordering van de 
ICT-veiligheid voor het bedrijfsleven, en om welke bedragen dit gaat per 
maatregel? 

143 
Wat is het aantal statistiekuitvragen per sector/branche/bedrijf per jaar dat 
nu gedaan wordt en wat is het Europees minimum waar Nederland aan 
moet voldoen? 

144 
Wat is de maximale reductie waarover gesproken worden in aantallen en 
percentage? 

145 
Welk deel van het beleid is gericht op (universitaire) start-ups die zich 
volledig richten op R&D, aangezien de fiscale regeling voor R&D uitgaven 
niet op hen van toepassing is? 

146 
Kan uit de doelstellingen in de Kengetal-tabel «Positie verbeteren» 
worden opgevat dat de Top 5-doelstelling is losgelaten? 

147 
Kan er een uitsplitsing gegeven worden van het bedrag dat naar TNO 
wordt overgemaakt waarbij onderscheid wordt gemaakt tussen in ieder 
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geval apparaatskosten, innovatiestimulerende middelen en topsecto-
rengeld? 

148 
Kan er een overzicht worden gegeven van de versobering van de WBSO 
waarbij aandacht wordt besteed aan de verschillende schijven, de 
percentages aftrek en de maxima? 

149 
Kunt u aangeven hoeveel kennisinstellingen gebruik hebben gemaakt van 
de WBSO regeling in 2009 en 2010? 

150 
Kunt u aangeven welke (publieke) kennisinstellingen gebruik hebben 
gemaakt van de WBSO en hoe hoog de bijdrage vanuit de WBSO voor de 
(publieke) kennisinstellingen is geweest in 2009 en 2010? 

151 
Kunt u aangeven wat de gevolgen zijn voor de lucht- en ruimtevaartsector 
van de daling van financiering? 

152 
Wat betekent dit voor het binnenhalen van Europese gelden waar vaak 
«matching» tegenover staat en voor instituten zoals ESA die gevestigd 
zijn in Nederland? 

153 
Welk bedrag van de post Lucht- en Ruimtevaartonderzoek gaat naar 
ruimtevaart? 

154 
Welk bedrag heeft u voor de komende jaren per jaar gereserveerd voor 
inschrijvingen in onderzoeksprogramma’s van ESA? 

155 
Welk bedrag blijft beschikbaar voor zowel het fundamentele als het 
toegepaste onderzoek buiten de topsectoren om? 

156 
Kan dit bedrag voor de verschillende jaren uitgesplitst worden? 

157 
Gezien het feit dat de tevredenheid rond het werk van TNO nu op 7,3 
wordt gewaardeerd, hoe realistisch is de schatting dat dit in twee jaar 
naar een 8 stijgt en welke consequenties verbindt u aan het niet behalen 
van deze doelstelling? 

158 
Hoeveel TTI’s zijn er en hoeveel publieke financiering gaat er naar toe in 
2012? 

159 
Welke aanpassingen in het businessmodel garanderen een continuering 
van de financiering van de latere jaren voor de TTI’s? 

160 
Hoe zal u het businessmodel van de TTI’s «trachten aan te passen» en 
wanneer wordt de Kamer hierover bericht? 
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161 
Aangezien het aantal bedrijven dat gebruik maakt van regelingen daalt, 
welke bedrijven zullen er voornamelijk uitvallen en is zal dit voornamelijk 
het MKB betreffen? 

162 
Kunt u aangeven hoeveel van de aangevraagde en toegewezen 
IPC-projecten in 2011 zijn gericht op specifieke branches, hoeveel 
projecten thematisch zijn georganiseerd en hoeveel projecten regionaal 
zijn georganiseerd, in de vorm van een overzicht, met per type project het 
toegewezen en aangevraagde bedrag? 

163 
Vanwaar de grote fluctuaties op de post «meer bedrijven die meer 
(technologische) kennis ontwikkelen, delen en benutten»? 

164 
Vanwaar de grote fluctuaties op de post «Innovatie Prestatie Contracten»? 

165 
Aan welke criteria moeten ondernemingen voldoen die in aanmerking 
willen komen voor geld uit het Innovatiefonds? 

166 
Hoe wordt het geld gepresenteerd in de tabel «Ontwikkeling Innovatie-
fonds» verdeeld over de twee mechanismen van het innovatiefonds zoals 
daarboven beschreven? 

167 
Kunt u per jaar aangeven welke ondersteunende activiteiten Syntens heeft 
uitgevoerd voor de MKB-bedrijven en penvoerders bij Innovatie Prestatie 
Contracten (IPC’s) in zowel de aanvraagfase als in de IPC-fase en kunt u 
aangeven hoeveel uren hieraan zijn besteed en hoeveel uren men 
voornemens is hieraan te besteden? 

168 
Wat zijn de concrete gevolgen voor het MKB nu de subsidie aan Syntens 
in 2012 en 2013 met 5% afneemt en in 2014 in zijn geheel vervalt? 

169 
Zal Syntens opgaan in het Ondernemersplein of worden opgeheven? 

170 
Kan de Kamer de lijst ontvangen met de 20 innovatiegerichte 
aanbestedingen? 

171 
Wat is het totaalbedrag van de 20 innovatiegerichte aanbestedingen? 

172 
Welke actie gaat u ondernemen om het zakken op de ICT-ranglijst een halt 
toe te roepen? 

173 
Hoe kan het dat de BMKB garantie toeneemt (van 750 miljoen naar 1 
miljard euro) en de post subsidies op BMKB afnemen in 2011 en 2012? 

174 
Hoe kan het dat het plafond van microfinanciering omhoog gaat, maar de 
post microfinanciering na 2011 juist meer dan halveert? 
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175 
Wat zijn de effecten voor het MKB van de verschuiving van minder 
subsidies naar meer fiscale stimulansen, daar MKB’ers in de beginperiode 
vaak geen winsten maken? 

176 
Zijn of worden het Programma Valorisatie en het Actieprogramma 
Onderwijs & Ondernemen geëvalueerd? 

177 
Ligt de uitvoering van zowel het Programma Valorisatie als het Actiepro-
gramma Onderwijs & Ondernemen op schema? 

178 
Hoe verhoudt het Interdepartementaal Programma Biobased Economy 
(IPBBE) zich tot de actiepunten met betrekking tot de biobased economy 
uit de recente Kamerbrief over het bedrijfslevenbeleid (Kamerstuk 32 637, 
nr. 15)? 

179 
Kunnen de baten van het ICT flankerend beleid per project inzichtelijk 
worden gemaakt en gekwantificeerd worden? 

180 
Gaat u de verlaging van administratieve lasten ook nog monitoren op 
andere manieren dan op basis van schattingen van het effect van 
afzonderlijke maatregelen? 

181 
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de inkomsten uit onze aardgasbaten wel in 
blijven zetten voor investeringen in duurzaamheid en innovatie, nu bij de 
Slotwet 2010 de laatste uitgaven van het Fonds Economische Structuur-
versterking (FES) zijn verrekend? 

182 
Hoe zorgt u ervoor dat ook toekomstige generaties kunnen profiteren van 
onze aardgasbaten, ook als het gas in de toekomst op is? 

183 
Kunt u aangeven op welke belangrijke toeristische herkomstmarkten en 
doelgroepen steviger gaat worden ingezet in de periode 2012–2015 en 
waarom juist die doelgroepen zijn gekozen? 

184 
Welke kosten zijn de afgelopen jaren gemaakt voor het gerealiseerde 
compensatiebeleid en welke kosten zijn begroot voor de komende jaren? 

185 
Kunt u aangeven wat de mogelijke gevolgen zijn van het besluit in 
Duitsland om te stoppen met kernenergie voor de betrouwbaarheid, 
veiligheid, duurzaamheid en het belang dat de energiesector heeft voor 
onze economie? 

186 
Kunt u aangeven hoe de Duitse energiemix eruit komt te zien als gevolg 
van het besluit van Duitsland om te stoppen met kernenergie, en op welke 
manier heeft dit gevolgen voor de Nederlandse energiesector? 
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187 
Wat betekent het besluit in Duitsland om te stoppen met kernenergie voor 
de energieprijs in Nederland en de kosten die in Nederland gemaakt 
worden voor energie? 

188 
Welke gevolgen heeft het besluit in Duitsland om te stoppen met 
kernenergie voor de netcapaciteit voor energie in Nederland en kunt u 
daarbij aangeven welke kosten en investeringen hier mogelijk mee 
gepaard gaan? 

189 
Op welke manier kan de Nederlandse energiesector bijdragen aan de 
oplossing van het duurzame energievraagstuk dat is ontstaan doordat 
Duitsland het besluit heeft genomen om te stoppen met kernenergie? 

190 
Welke gevolgen heeft het besluit van Duitsland om te stoppen met 
kernenergie voor de bevordering van CO2-emissiereductie in Europa en in 
Nederland? 

191 
Waarom wordt bij een doelmatige en duurzame energievoorziening niet 
meer gesproken over CO2-afvang en -opvang? 

192 
Waarom is het stimuleren van decentrale energieopwekking hier niet 
genoemd? 

193 
Waarom kiest u ervoor nu de Nederlandse bodemschatten te verkopen en 
niet in de toekomst, wanneer deze mogelijk meer waard zullen worden? 

194 
Kunt u aangeven waarom is gekozen voor de drie operationele doelstel-
lingen zoals weergegeven, kunt u specificeren op welke manier en met 
welke variabelen u deze doelstellingen evalueert en hoe Nederland 
presteert in vergelijking tot andere landen? 

195 
Welke aanvullende maatregelen gaat het kabinet nemen om het bindende 
Europese doel van 14% duurzame energie in 2020 te halen, aangezien uit 
de doorrekening van het PBL en ECN blijkt dat het kabinet met het huidige 
beleid uitkomt op 9 à 12% duurzame energie in 2020? 

196 
Op welke doorrekening van de kabinetsplannen baseerde u op 
24 augustus 2011, in een speech op het Christelijk Sociaal Congres, dat we 
in 2015 op minimaal 11% duurzame energie uitkomen? 

197 
Welke sancties zijn er momenteel voor bedrijven die verantwoordelijk zijn 
voor olie- en gaslekken, bijvoorbeeld bij de boorplatforms op de Noordzee 
en voldoen deze sancties? 

198 
Kunt u uiteenzetten welk bedrag correct is met betrekking tot dat er in de 
Memorie van Toelichting er voor het jaar 2010 een verschil tussen de 
cijfers is in de begroting 2012 van EL&I en het Financieel Jaarverslag 2010 
van EL&I (in de begroting van EL&I staat op een verplichtingenbedrag van 
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15,207 miljard euro voor het jaar 2010 (een realisatie dus), deze komt niet 
overeen met het verplichtingenbedrag dat eerder (in het Financieel 
Jaarverslag 2010, pag. 57) is vermeld voor dit artikel. Daarin staat namelijk 
een realisatiebedrag ad. 8,171 miljard euro)? 

199 
Kunt u aangeven waarom de verplichtingen in 2010 en 2011 vele malen 
hoger zijn dan de verplichtingen in de daarop volgende jaren? 

200 
Hoe wordt het criterium van «toekomstvastheid» van de energieinfra-
structuur meegenomen in de voorbereidingen voor de privatisering van 
een minderheidsaandeel in de energie infrastructuur? 

201 
Welke acties worden ondernomen om de voorzieningszekerheid te 
bevorderen en waarom staan deze hier niet genoemd? 

202 
Waarop is het bedrag dat voor kernenergie wordt vrijgemaakt gebaseerd? 

203 
Welke garantie is er dat dit geld dat vrijgemaakt wordt voor kernenergie 
inderdaad terugkomt in de staatskas en wat is de rentevoet daarbij? 

204 
Op welke manier verhoudt het bedrag dat vrijgemaakt wordt voor 
kernenergie zich dit tot het standpunt dat de markt gaat over de keuze 
voor de elektriciteitsproductie? 

205 
Kunt u uiteenzetten hoeveel geld u heeft gereserveerd ten behoeve van 
innovatie van alternatieve energie en waar is dit in de begroting 
opgenomen? 

206 
Welke voorwaarden worden verbonden aan innovatie van alternatieve 
energie? 

207 
Hoeveel geld gaat er naar WKK in de glastuinbouw en waar is dit in de 
begroting opgenomen? 

208 
Hoeveel kassen à la de Zonneterp kunnen daarmee worden gefinancierd, 
afgaande op het bedrag dat de eerste daarvoor heeft gekregen? 

209 
Kunt u uiteenzetten of, en zo ja hoeveel geld, u heeft gereserveerd ten 
behoeve van de opslag van CO2 en waar het in de begroting is 
opgenomen? 

210 
Welke inspanning wordt er gepleegd om een eigen, onafhankelijke 
energievoorziening op te bouwen? 

211 
Wat is het effect van de inzet op kernenergie met betrekking tot de 
onafhankelijkheid van instabiele regio’s? 
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212 
Wat is het potentieel aan energiebesparing in de gebouwde omgeving in 
Nederland en welke investering is ervoor nodig om deze potentie te 
realiseren, hoeveel geld wordt hiervoor in de begroting uitgetrokken en 
waarop is dit bedrag gebaseerd? 

213 
Hoeveel kilowattuur aan elektriciteit wordt er de komende vier jaar uit zon, 
zee en wind gewonnen en hoe verhoudt zich dit tot de conventionele 
energieopwekking? 

214 
Welke afspraken (kunnen) worden gemaakt met niet-ETS-bedrijven? 

215 
Valt duurzame warmte vanaf 2012 nu onder de SDE+ of blijft dit een 
opzichzelfstaande post? 

216 
Als duurzame warmte een opzichzelfstaande post blijft, waar waarom gaat 
deze post dan drastisch omlaag vanaf 2012? 

217 
Hoe verhouden eventuele convenanten op vlak van duurzame warmte 
zich tot de energiebesparingsrichtlijn die op dit moment in EU-verband 
besproken wordt? 

218 
Kunt u een overzicht geven van de zaken die nog besproken moeten 
worden in de nadere discussies over de CO2-doelen 2020 in EU-verband 
en welke variabelen en doelstellingen voor Nederland zijn vastgesteld of 
nog vastgesteld moeten worden? 

219 
Kunt u een overzicht geven van de hoeveelheid CO2 die vanaf 2007 
jaarlijks is bespaard, met per instrument of project het beleidsbudget, de 
doelstelling en de daadwerkelijk gerealiseerde besparing? 

220 
Wat is de vermeden CO2-uitstoot door Clean Development Mechanism-
projecten en is dit inclusief de bijdrage van het recent besproken 
vermeende Chinese CO2-misbruik via HFC-3 productie, waar het minis-
terie in participeerde en welk percentage van de via CDM vermeden 
CO2-uitstoot is met dit project gemoeid? 

221 
Wat is de totale som aan uitgaven die per jaar besteed is aan Joint 
Implementation projecten tijdens de Kyoto periode? 

222 
Waarom wordt de rijkscoördinatieregeling toegepast op een eventuele 
nieuwe kerncentrale? 

223 
Hoe onzeker is de geschatte jaarlijkse toename in duurzame energie van 
0,5%? 

224 
Wat is de omvang van het budget voor de garantieregeling voor misboren 
bij geothermie? 
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225 
Waarom wordt bij de vormgeving van een leveranciersverplichting niet 
over de optie «hybride» gerept? 

226 
Het behandelen van klachten over oneerlijke concurrentie ten opzichte van 
Nederlandse bedrijven komt aan bod in de begroting, maar andersom 
niet, waarom is dat en welke voorzieningen zijn hiervoor getroffen? 

227 
Wat is de reden dat de bedragen voor punt 15.1 «Bevorderen van vrij 
internationaal handelsverkeer en versterken van de mondiale rechtsorde, 
met aandacht voor maatschappelijke verantwoordelijkheid» in de tijd 
afnemen? 

228 
Kunt u een overzicht geven van studies (o.a. WB maar ook NGO’s en 
denktanken) die de verwachte welvaartswinst van een verdere wereld-
wijde handelsliberalisering hebben berekend en kunt u daarbij per studie 
aangeven wat de verwachte welvaartswinst voor zowel de ontwikkelde als 
de minst ontwikkelde landen zijn? 

229 
Kunt u aangeven hoe een actieve behartiging van de Nederlandse 
belangen overeenkomen met de behartiging van de belangen van de 
minst ontwikkelde landen in het kader van bilaterale onderhandelingen 
van de EU-handelsakkkoorden en de WTO? 

230 
Kunt u een overzicht geven van partijen en organisaties die in opdracht 
van of in samenwerking met het ministerie van EL&I activiteiten 
ontplooien en uitvoeren op de terreinen van MVO, ketenverantwoorde-
lijkheid en Non-Trade Concerns, met per activiteit en organisatie de 
publieke en private bijdrage? 

231 
Kunt u een overzicht geven van de kennisinstellingen zoals hogescholen 
(lectoraten) en universiteiten (bijv. vakgroepen en hoogleraren) die actief 
zijn op de terreinen van MVO, ketenverantwoordelijkheid en Non-Trade 
Concerns, in de vorm van een overzicht, met per instelling een overzicht 
van het aantal betrokkenen of de omvang van de activiteiten? 

232 
Hoe gaat u zich inzetten voor draagvlakversterking voor globalisering in 
de Nederlandse maatschappij? 

233 
Wat is het doel hierbij en hoeveel budget is hiervoor beschikbaar en waar 
is dit in de begroting opgenomen? 

234 
Wanneer acht u deze actie geslaagd? 

235 
Kunt u aangeven hoe en of u het Nationale Contact Punt (NCP’s) vast wil 
laten stellen of een bedrijf de gedragscode heeft overtreden? 

236 
Hoeveel klachten zijn in 2011 bij SOLVIT ingediend en afgehandeld? 
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237 
Hoeveel klachten worden in 2012 bij SOLVIT verwacht? 

238 
Op welke wijze zet het kabinet in op een sterkere Europese interne markt 
en wat wil het kabinet op korte en lange termijn bereiken? 

239 
Houdt het coördinatiecentrum staatssteun zich ook bezig met het melden 
van onverenigbare staatssteun in andere EU-landen, in feite dus protectio-
nisme, bij de Europese Commissie? Zo nee, wie of welke afdeling binnen 
EL&I houdt dit soort zaken in de gaten? 

240 
Kunt u voor 2010 en 2011 een overzicht geven van het aantal staatssteun-
meldingen en het aantal negatieve reacties van de Europese Commissie? 

241 
Wanneer kan de Kamer kennisnemen van de Nederlands inzet met 
betrekking tot de interne markt, naast de plannen met betrekking tot de 
dienstensector waar de Kamer al kennis van heeft kunnen nemen? 

242 
Kunt u aangeven wat de bezwaren zijn om in een aantal Afrikaanse landen 
NBSO’s op te zetten in samenwerking met ontwikkelingssamenwerking en 
het bedrijfsleven? 

243 
Kunnen NBSO’s door overheid en bedrijfsleven worden opgezet in landen 
waar diplomatieke vertegenwoordigingen van Nederland worden 
opgeheven of verkleind? 

244 
Wat zijn de totale kosten voor de NBSO’s en hoe verhouden deze zich tot 
bewezen additionele opbrengsten voor de sector? 

245 
Welke concrete acties gaat men ondernemen om de economische 
diplomatie en daarmee de presentatie van Nederlandse bedrijven in het 
buitenland te bevorderen? 

246 
Hoeveel extra geld gaat tot 2015 naar de economische diplomatie toe? 

247 
Kunt u een overzicht verschaffen van alle bedrijfslevenprogramma’s die 
gericht zijn op ontwikkelingslanden, inclusief toegewezen budget? 

248 
Welk deel van het budget is ODA en welk deel non-ODA? 

249 
Welk deel van deze programma’s vinden plaats onder verantwoorde-
lijkheid van het ministerie van EL&I en welk deel onder het ministerie van 
Buitenlandse Zaken? 

250 
Kunt u aangeven welk budget gemoeid is met de transitiefaciliteit en welk 
deel voor rekening komt van EL&I? 
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251 
Welk gedeelte hiervan valt beleidsmatig onder het ministerie van EL&I en 
welk deel valt onder het ministerie van Buitenlandse Zaken? 

252 
Wat voor programma’s vallen onder de Transitiefaciliteit? 

253 
Hoe is de keuze gemaakt om de Transitiefaciliteit zich te laten richten op 
Zuid-Afrika, Colombia en Vietnam? 

254 
Waarom is het een doel voor Nederland om zich te handhaven op de 
ranglijst van landen met het hoogste netto handelsoverschot en hoe 
verhoudt dit zich tot macro-economische evenwichtigheid? 

255 
Waarom is een netto handelsoverschot voor agrarische producten een 
doel op zich, in tegenstelling tot bijvoorbeeld toegevoegde waarde of het 
aantal banen in deze sector? 

256 
Hoe worden de begrippen «Verhouding duurzame investeringen» en 
«Totale Investeringen» afgebakend voor deze indicator? 

257 
Zijn er nog subsidieregelingen of belastinguitgaven die het gebruik van 
fossiele brandstoffen (de facto) subsidiëren? Zo ja, welk bedrag is 
hiervoor gereserveerd en waar is dit in de begroting opgenomen? 

258 
Het beleid ten aanzien van groen onderwijs wordt onder meer vormge-
geven door gerichte subsidies, is het effect van deze subsidies gemeten? 

259 
Hoe is de post «aanvullende onderwijssubsidies» financieel verdeeld? 

260 
Wat zijn de te verwachten effecten van de 30+ maatregel voor het groen 
onderwijs? 

261 
Kunt u aangeven hoe u een sectororiëntatie en imagoverbetering om 
onder andere stedelijke en allochtone jongeren te interesseren voor de 
sector en groen onderwijs handen en voeten gaat geven en wat hiervan 
de kosten zijn? 

262 
Kunt u een overzicht geven van de bijdragen aan ROM’s, met hierin een 
overzicht per ROM, met per ROM de doelstelling van de bijdrage? 

263 
Hoe gaat u invulling geven aan uw rol als aandeelhouder wanneer de 
subsidierelatie is stopgezet in 2016? 

264 
Kunt u uiteenzetten hoeveel geld u heeft gereserveerd ten behoeve van 
handelsmissies en waar het in de begroting is opgenomen en welke 
voorwaarden worden aan het gebruik van dit budget gesteld? 
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265 
Welke handelsmissies zijn er voorzien voor 2011, voor welke bedrijven/
productgroepen en naar welke landen? 

266 
Wat zijn de gevolgen van de genoemde budgetreductie voor de 
handhaving door de nVWA? 

267 
Welke gevolgen heeft de budgetreductie voor het jaarlijks aantal 
inspecties dat jaarlijks door de nVWA kan worden uitgevoerd? 

268 
Welke besparing wordt er verwacht door het samenvoegen van de 
verschillende toezichtsorganen? 

269 
Wat is de reden dat slechts bij de Dienst ICT Uitvoering een overzicht is 
gegeven van de kosten voor overig personeel (externe inhuur) en bij de 
overige baten-lasten diensten geen splitsing is gemaakt? 

270 
Kunt u een overzicht geven van het totaal aan externe inhuur van de 
verschillende baten-lasten diensten en het totaal aan extern personeel in 
fte van het totale ambtelijke apparaat? 

271 
Hoe verhoudt de daling van het aantal fte (excl. externe inhuur) bij de 
verschillende baten-lasten diensten (waaronder Agentschap NL en nVWA) 
in de komende jaren zich tot het aantal externen dat zal worden 
ingeschakeld? 

272 
Kunt u een overzicht en doelstelling per baten-lastendienst geven? 

273 
Kunt u aangeven wat de gevolgen zijn van de budgetreductie van de 
uitgaven aan toezicht zien met -15% en kennis en expertise met -20% in de 
periode 2012 tot en met 2016 voor het toezicht in de Rotterdamse haven 
(speelt een belangrijke rol bij de import van consumentengoederen in 
Europa)? 

274 
Heeft de budgetreductie van de nVWA ook gevolgen voor samenwerking 
met inspectie-instanties in andere lidstaten? 

275 
Is het mogelijk budget vrij te maken uit de 1,9 miljard euro aan structuur-
fondsgelden om snel internet in buitengebieden aan te leggen?
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